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De fractie heeft de volgende vragen:

In november 2018 stelde de VVD al vragen over het gebruik van AED’s in de openbare ruimte; dit 
mede naar aanleiding van een vervelend voorval. (zie bijgevoegde link: Vraag en antwoord VVD 
AED's in de openbare ruimte)

Waar de Roosendaalse Lijst vooral benieuwd naar is, is het gehanteerde beleid bij de gemeente 
aangaande AED’s. Onze fractie heeft hierover enkele vragen:

1.      Heeft u vastgesteld beleid / richtlijnen aangaande AED’s?

2.      Zo ja, kunt u ons dat doen toekomen? zo nee, waarom is er geen beleid?

Wellicht kunnen we de antwoorden op vraag 3, 4 en 5 terugvinden in het eventuele beleid, maar toch 
stellen we de vragen, mocht er geen beleid zijn of dit beleid daar geen antwoord op geven:

3.      Welke plekken/locaties komen in aanmerking voor AED’s vanuit onze gemeente?

4.      Wie is verantwoordelijk voor het functioneren en onderhoud hiervan?

5.      Is dit voldoende gewaarborgd en zo ja hoe?

Navraag bij u leert dat de volgende AED’s door de gemeente zijn geplaatst <zie PDF>

Wat ons opvalt is dat in de gemeentelijke sporthal “in de Roos” wel een AED is geplaatst en in de 
gemeentelijke sporthal in Wouw niet. Mogelijk zijn er meer dergelijke ongelijkheden.

6.      Vanwaar deze inconsequentie in plaatsing? Trekt u dit nog recht?

7.      Volgens het overzicht zijn er 13 AED’s door de gemeente geplaatst. Betekent dit ook dat de 
overige AED’s in onze gemeente in private handen zijn en niet onder beheer en verantwoordelijkheid 
van de gemeente vallen?8..      Uit het overzicht blijkt dat gemeentelijke AED’s zich enkel in 
gebouwen bevinden. Plaatst de gemeente dus geen AED’s in de openbare ruimte en waarom niet?

9.      Er is een app beschikbaar waarop locaties van AED’s staan aangegeven. Zijn er nog andere 
(fysieke) verwijzingen naar locaties van AED’s (indien men geen smartphone heeft)?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst, 

Eric de Regt, Peter Raijmaekers en René Broekhoven
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.      Nee, er is geen beleid/richtlijnen met betrekking tot AED’s.

2.      Zowel het realiseren van een dekkend voorzieningenniveau van AED’s als ook het stimuleren 
van de aanschaf van AED’s behoren niet tot de wettelijke taken van de gemeente. Er is geen 
aanleiding geweest om beleid op te stellen. Hoewel er geen beleid is, spelen we wel in op kansen om 
het AED-netwerk in de gemeente te verbeteren. Zo hebben wij vorig jaar € 10.000 subsidie ontvangen 
vanuit de Regionale Ambulancevoorziening voor AED’s. Dit geld hebben we als subsidie ter 
beschikking gesteld aan de stichting AED Wouw voor de vervanging en uitbreiding van het AED-
netwerk in gemeente Roosendaal. Recent hebben we ook voor 2019 € 10.000 subsidie ontvangen 
van de Regionale Ambulancevoorziening voor dit doel.

3.      In principe komen onze eigen panden in aanmerking voor een AED.

4.      De gemeente is verantwoordelijk voor het onderhoud van deze AED’s. De gemeente of de 
eigenaar van een AED is niet verantwoordelijk voor het niet goed functioneren van een AED.

5.      1x per jaar worden alle AED’s van de gemeente Roosendaal gecontroleerd en direct na inzet 
van een AED. Dit wordt thans gedaan door Stichting Maatwerk Opleidingen uit Etten-Leur. Vanaf 1 
januari 2020 neemt Bouwdesign uit Numansdorp deze taak over.

6.      Er is destijds voor gekozen om bij de Omganck geen AED te plaatsen omdat er op 100 meter 
afstand een AED beschikbaar is (bij de Regiobank aan de buitenzijde).

7.      Alleen de 13 genoemde AED’s vallen onder beheer van de gemeente.

8.      Zowel het realiseren van een dekkend voorzieningenniveau van AED’s als ook het stimuleren 
van de aanschaf van AED’s behoren niet tot de wettelijke taken van de gemeente. Om een veilige 
omgeving te creëren voor onze medewerkers en gasten is ervoor gekozen de gemeentelijke 
gebouwen te voorzien van een AED.

NB: De parkeergarages behoorden in het verleden tot de panden van de gemeente Roosendaal waar 
ook medewerkers zaten van parkeerbeheer, die in dienst waren van onze gemeente.

9.      Wanneer sprake is van een hartstilstand, moet zo snel mogelijk 112 worden gebeld. Als gebeld 
wordt met deze melding, worden direct burgerhulpverleners opgeroepen die het dichtst in de buurt 
zijn om te gaan reanimeren. Deze burgerhulpverleners worden, afhankelijk van de oproep, verwezen 
naar een AED in de buurt. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Drs. C.F.G.R. Koenraad


